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Styrelsemöte 2020-06-09 

Närvarande:  Rikard Johansson, Jill Malmqvist, Camilla Wiberg, Åsa Bilker, Thomas Atting, Camilla 
Björkdahl, Emelie Windisch, Sara Blom. 

Val av sekreterare 
Sara Blom utses som sekreterare 
 

1. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll gås igenom och läggs sedan till handlingarna.  
 

2. Läget i lagen, spelare, ledare 
Herr div. 3:  De kör försäsong nu, inomhusträning. Även div 4 får möjlighet att träna 

med div 3 under försäsongen. Simon Bergbom är ny tränare, som 
tidigare har varit tränare i Nässjö. Nicklas Hambrink och Johan Hoff är 
kvar i laget. Klubben har skrivit kontrakt med tränarna i div 3 och div 4.  

Herr div. 4:  Tobias och David Johnsson kommer att fortsätta som tränare för div 4. 
Damlaget: nedlagt 
P06/07:  inget att rapportera 
P08/09:  inget att rapportera 
PF10/11:  inget att rapportera 
PF12/13 Saknar styrelserepresentant. Tomas och Rikard träffar ledare för P12/13 
  för genomgång.  
 
 

3. Material 
Emelie Windisch är materialansvarig kommande säsong. Hon har blivit ombedd att kontakta 
Klubbhuset.  
 

4. Newbody 
Av ekonomiska skäl kan vi behöva sälja Newbody då Husarcupen blir inställd. 
 

5. SISU-rapportering  
Lämnas inte ut idag.  
 

6. Föräldramöte / ledarmöte 
Föräldramöte avvaktar vi med att boka in.  
 

7. Ekonomi 
Det finns ett förslag men budgeten behöver ses över, då det är ovisst vilka inkomster som 
kommer att inbringas pga covid-19 under hösten. 
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8. Kiosk 
Matchtider sätts i augusti, därefter sätts kioskschemat. 
 
 

9. Hemsidan 
Thomas Atting är utsedd som ansvarig för hemsidan. Tränarna får i uppdrag att se över om 
uppgifterna stämmer under respektive lag.  
 
 

10. Utbildningar 
 Domarutbildning 

Vi inventerar domarna till hösten.   
 

 Ledarutbildning 
12 september steg 1 röd/blå i Jönköping. 19 september steg 1 röd/blå i Växjö. Vi i 
styrelsen informerar tränarna i respektive lag om utbildningsdagarna. Nästa 
styrelsemöte tar vi upp vilka tränare som vill gå.  
 

11. Husarcupen / Lucia cup 
Husarcup: Vi kommer inte att få till någon Husarcup detta år, då det inte finns någon som 
drar i det. Det hade varit dags att planera och ta emot anmälningar nu.  
Lucia cup: Vi diskuterade möjligheten om att samarbeta med övriga föreningar och 
kommunen för att anordna Luciacup. Vår tanke är att erbjuda cupen för ungdomar upp till 
gymnasiet. Rikard bokar ett möte i augusti med kommunen. 
 

12. Aktivitetsplan 
Aktivitetsplanen för maj-juli gås igenom. Krisplanen skrivs ut till nästa möte. Vi bokar in en 
kväll med klubbhuset, som vi hade i höstas. Vi är med i idrottsskolan till hösten, som tidigare. 
 

13. Övrigt 
 
 

14. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls den 11 augusti 2020 kl. 18:00-20:00 i IBK Husars klubblokal.  

               Eksjö 2020-06-10 
 
 

…………………………………………………  ………………………………………………… 
Rikard Johansson   Sara Blom 
Ordförande   Sekreterare 

 


